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Z á p i s n i c a 

 

z 3. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce  

Veľký Lipník, konaného dňa 24. februára 2023 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 

 3. riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva vo Veľkom  Lipníku  otvoril Ing. Peter 

Labant, ktorý privítal všetkých prítomných  na  zasadnutí.  Podľa prezenčnej listiny (príloha 

č. 1) boli prítomní 6 poslanci, čo je nadpolovičná väčšina a tak bolo zasadnutie uznášania 

schopné. Starosta oboznámil prítomných s nasledovným programom: 
 

1) Otvorenie – schválenie programu 

2) Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice 

3) Vyhodnotenie plnenia uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva 

4) Vypočutie prítomných občanov obce 

5) Správa nezávislého audítora k účtovnej závierke za účtovné obdobie roka 2021 

6) Správa o kontrolnej činnosti Hlavného kontrolóra Obce Veľký Lipník za rok 2022 
7) Obecné auto (KIA) 

8) Havarijný stav ( balkón KD) 

9) Dotácie z rozpočtu obce ( DHZ, TJ Družstevník, FSS Vorodaj, JDS) 

10) Zmluva s TJ Družstevník Veľký Lipník 

11) Informácie starostu obce 

12) Interpelácie poslancov 

13) Záver 

 

K bodu 1/ Starosta predniesol navrhovaný program zasadnutia OZ podľa pozvánky, ktorá 

bola zverejnená na úradnej tabuli obce a na internetovej stránke. 

   /Uznesenie č. 1/1/2023/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
 

K bodu 2/ Zápisnicu zo zasadnutia vyhotoví zapisovateľka p. Helena Gvozdiaková.  

  

Za členov návrhovej komisie pre prípravu uznesenia boli zvolení: Mgr. Michaela Pješčáková 

  Michal Labant 
                                                                                                      
                                                                                                   /Uznesenie č. 2/1/2023/                

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci  

 

Za overovateľov zápisnice navrhujem: Ing. Marián Jarembinský 

  Peter Labant 

                                                                                                                 /Uznesenie č. 3/1/2023/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
 

K bodu 3/ Na predchádzajúcom 2. zasadnutí obecného zastupiteľstva dňa 9. decembra 2022 

boli prijaté uznesenia č. 1/2/2022 – 26/2/2022, ktoré boli starostom podpísané a zverejnené. 

Prijaté uznesenia boli splnené alebo sa plnia a nemám vedomosť o platnom a nesplnenom 

uznesení OZ.  

  /Uznesenie č. 4/1/2023/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
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K bodu 4/ O vypočutie nikto nepožiadal. 

 

K bodu 5/ Poväčšine sa táto správa predkladala ešte na  decembrovom zastupiteľstve, ale 

nakoľko sme ju od audítorky obdŕžali až v novom roku, tak ju predkladám až dnes, začal 

starosta. 

Správu nezávislého audítora ste obdŕžali v pracovnom materiáli na dnešné zastupiteľstvo a je  

vyvesená na našej internetovej stránke obce od 1.2.2023 v časti úradná tabuľa – rôzne, kde sa 

nachádzajú aj staršie správy od roku 2014. Na stránke je zverejnená len časť audítorovej 

správy pre štatutárny orgán a obecné zastupiteľstvo. Kto z Vás by mal záujem o celú správu 

audítora kľudne si ju môže prísť kedykoľvek pozrieť do kancelárie účtovníčky obce. 

 Túto informáciu beriete na vedomie 

 /Uznesenie č. 5/1/2023/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 6/  Materiál ste obdŕžali spolu s pozvánkou a teraz poprosím hlavného kontrolóra, 

aby Vám predniesol správu. 

/Uznesenie č. 6/1/2023/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 7/ Starosta poprosil poslanca Miroslava Kuľandu, ktorý sa pozrel ako skúsený 

automechanik na stav obecného auta, aby priblížil ostatným poslancom aktuálny stav. 

V krátkosti bolo zhrnuté, že auto je v zlom stave, ale keď auto chceme ešte nejaký ten čas 

využívať je potrebné zohnať náhradné diely s ktorými je najväčší problém. 

 Ja len doplním, že auto obec využíva počas celého roka, či už v lete na prevoz trávy 

a materiálu, či v zime na zimnú údržbu ciest, celoročne na vypratávanie smetných košov 

z rôznych časti obce atď. 

  /Uznesenie č. 7/1/2023; Uznesenie č. 8/1/2023/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 8/ Ďalší problém máme s balkónom nad vstupom do Kultúrneho domu, preto je nutne 

ho rekonštruovať. Momentálne vyšli výzvy z Prešovského samosprávneho kraja (PSK), tak sa 

pokúsim podať žiadosť na túto rekonštrukciu. 

 /Uznesenie č. 9/1/2023; Uznesenie č. 10/1/2023/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 9/ Na obecný úrad boli doručené 4 žiadosti o poskytnutie dotácie, teraz si prejdeme 

každú osobitne a hneď aj schvaľovať. Materiál – žiadosti Vám boli zaslané spolu s pozvánkou 

na dnešné zastupiteľstvo. 

 

a) Dňa 19.1.2023 bola obci doručená žiadosť od OZ Vorodaj, kde združenie žiada 

o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce v sume 500 €. Dotáciu chcú využiť na rozvoj 

kultúrnych aktivít v obci, uskutočnenie osvety v oblasti miestneho autentického folklóru 

a pod. 

 /Uznesenie č. 11/1/2023/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

b) DHZ Veľký Lipník podala žiadosť dňa 27. 1. 2023 v sume 2 000 €. Združeniu bola 

schválená žiadosť o dotáciu.  

 /Uznesenie č. 12/1/2023/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
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c) Ďalšiu žiadosť o dotáciu vo výške 6 500 € sme obdŕžali od Telovýchovnej Jednoty 

Družstevník Veľký Lipník, ktorá plánuje prostriedky z dotácie využiť na náklady spojené 

s účasťou v súťaži v rámci Oblastného futbalového zväzu Stará Ľubovňa. Ďalej na 

náklady spojené s materiálno-technickým zabezpečením futbalového areálu a mužstiev 

všetkých kategórii.  

 /Uznesenie č. 13/1/2023/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

d) Posledná  žiadosť bola podaná od Jednoty dôchodcov Slovenska Veľký Lipník, ktorá 

žiada dotáciu prvý krát vo výške 500 € na zabezpečenie chodu klubu JDS, rozvoj 

kultúrnych aktivít v obcí medzi seniormi, rozvoj športových aktivít a pod. 

 

 /Uznesenie č. 14/1/2023/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 10/ Obec Veľký Lipník ma uzavretú zmluvu s TJ Družstevník Veľký Lipník o nájme 

nebytových priestorov. Jedná sa o priestory posilňovne s  ročným prenájmom 300 €. Na 

začiatku bola táto suma 600 €, následne v roku 2017 bola znížená na polovicu. 

 Zástupcu TJ Družstevník Ing. M. Jarembinský navrhol tento bod zahrnúť na rokovanie 

obecného zastupiteľstva, pričom dôvodom je o opätovné prerokovanie zníženia nájomného. 

Ušetrené financie by použili na ďalšie výdavky, ktoré nastali s platením rozhodcov, kde došlo 

k zmene a po novom je potrebné platiť celú čiastku na rozhodcov a nie polovicu ako to bolo 

doteraz. 

 Po zdĺhavej debate padol návrh hlasovania o neschválení nového návrhu zmluvy, teda 

o zníženie nájomného.  

/Uznesenie č. 15/1/2023/ 

 

Hlasovanie: ZA: Peter Labant, Miroslav Kuľanda, Michal Labant, Slavomír Gluchman 

                         ZDRŽALI SA: Ing. Marián Jarembinský, Mgr. Michaela Pješčáková 

   PROTI:  Ø 

 

K bodu 11/ V tomto bode starosta využil priestor a poďakoval sa všetkým, ktorí prišli 

pomôcť so zabíjačkou a to nielen poslancom, ale aj pracovníkom obecného úradu a členom 

Poľovníckeho združenia Červené skalky. 

 

 Ďalej informoval: 

 zamestnanosť občanov cez UPSVAR – boli nám schválené 3 žiadosti (3 ľudí) na         

9 mesiacov s tým, že prvých 6 mesiacov je 80% dotácia a 3 mesiace nám bude 

uhradených 20 %  nákladov.   

 Fotovoltika – vyšli výzvy na fotovoltaické zariadenia, avšak Obec sa o túto dotáciu 

nemôžme uchádzať, nakoľko je tam stanovená podmienka hospodárskej činnosti. To 

znamená, že v priestore, kde by boli namontované resp. umiestnené fotovoltické 

panely nesmie prekračovať hranicu 20% hospodárskej činnosti, čo v našom prípade, či 

už na obecnom úrade, v zdravotnom stredisku alebo aj ČOV v Šoltysej nepripadá do 

úvahy.  

 Prístroj AED (automatický externý defibrilátor). Oslovilo ma pár ľudí z obce ohľadom 

umiestnenia prístroja AED v našej obci, nakoľko v okolitých obciach napr.                  

v Červenom Kláštore, Veľkej Lesnej, už takéto prístroje majú. Firma, ktorá ponúka 

takéto prístroje ma už raz kontaktovala a cena sa tam pohybovala okolo 2 tis. €. 

Do najbližšieho zastupiteľstva zistím bližšie informácie, následné sa môžeme 

rozhodnúť, či zakúpime tento prístroj a kde môže byť umiestnený. 
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 Zdravotné stredisko – v decembri sme sa dohodli na nových nájomných zmluvách, aj 

ohľadom odpočtu elektrickej energie v jednotlivých nájomných priestoroch. Poslanec 

S. Gluchmana prítomných stručne informoval v akom štádiu sa to momentálne 

nachádza. 

 Futbalové ihrisko - je podmienka vytvorenia miesta pre kameramana. V rámci výzvy 

poslancov PSK sa preto zapojíme do výzvy na odvodnenie futbalového ihriska z časti 

od rodinných domov a vybudovanie miesta pre kameramana. 

 Bežecké preteky – dostali sme návrh na spoluprácu pri bežeckej akcií, ktorá by sa 

mala uskutočniť v lete od obecného úradu po Veterný vrch a späť. 

 

Podotýkam že informácie starostu obce beriete na vedomie. 

  /Uznesenie č. 16/1/2023/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 12/ Možnosť interpelácie nikto nevyužil. 

 

K bodu 13/  Starosta obce Ing. Peter Labant poďakoval prítomným za účasť na rokovaní 

obecného zastupiteľstva a 3. riadne zasadnutie ukončil. 

 

 

 

Vo Veľkom  Lipníku, 24. 02. 2023 

 

 

 

Zapísala:  Helena Gvozdiaková  ........................................ 
 

 

 

Overovatelia zápisnice:   
 

Ing. Marián Jarembinský   ......................................... 

 

Peter  Labant   ......................................... 

 

 

 

 

 

                   Ing. Peter Labant 

                        starosta obce  


